

臺北市私立復興實驗高級中學-小學雙語部 111 學年度第 1 學期

六年級(Grade 6)第二次段考通知

- 一、**11/18 (五)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**11/24 (四)** 上午舉行國語科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**11/25 (五)** 上午舉行數學、自然科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
11/18 (五)	上午 8:40 上午 9:20	英文 Reading	Lesson 6: "The Boy Who Saved Baseball" (Skills: theme/main idea, APE, the media) Lesson 7: "Do Knot Enter" (Skills: text/graphic features, figurative language) Lesson 11: "The Great Fire" (Skills: claim and support, the use of a hyphen for compound adjectives) *Also review context clues (I.D.E.A.S.), MLA citations, and the blurbs before/after each lesson
	上午 9:35 上午 10:15	英文 English	<u>Spelling</u> : Lessons 6, 7, and 11 (spelling/synonyms/derivatives/used in context) <u>Language Arts</u> : 2.1 to 3.13 <u>Vocabulary</u> : Lessons L.6~10 <u>Core Novel</u> : The Boy in Striped Pajamas Chapter 9~14
11/24 (四)	上午 8:20 上午 9:20	國語 Chinese	第五課~第九課、統整活動(二)、閱讀樂園(一)
11/25 (五)	上午 8:20 上午 9:20	數學 Math	第四單元到第七單元
	上午 9:35 上午 10:15	自然 Science	<u>Section Topics</u> : Cycling of Rocks, and Plate Tectonics (plate motion evidence, earth's surface, earthquakes, tsunami hazards, and volcanoes) <u>Textbook</u> : Topic 3, Lessons 4, pages 136-141 and Topic 4, Lesson 1-4, pages 157-199
社會 Social Studies		Group Project: Group work 60% & Individual work 40% Please see the rubrics for the breakdown of the grade. Topic 11: The Islamic World and South Asia	

- 11月23日、24日課後才藝班不上課；課後家接班照常上課。
- 11月18日、25日課後才藝班及課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on Nov. 23rd, 24th; after-school care is as scheduled.

After-school classes and after-school care are as scheduled on Nov. 18th, 25th.

